
ZBOR ČLANSTVA – ZAZRTI V PRIHODNOST 
 
Prišel je čas, ko se je tudi v Klubu upokojenih delavcev Ministrstva za 
notranje zadeve Maribor, konec spet dotaknil začetka in zarisal novo pot. 
Članice in člani kluba so svojo dejavnost za leto 2022 zaokrožili na rednem 
letnem zboru članstva, ki je potekal v petek, 31. marca 2023, v spominski 
sobi Roberta Hvalca, v Marčičevi ulici 1. 
 

 
 
V resno delo najvišjega organa kluba je zbrane popeljal ožji sestav 
Policijskega orkestra z odigrano himno. Po pozdravu gostov je kvintet 
zaigral še nekaj vedrih melodij. Z glasbo so bili popeljani v prihodnost, 
čeprav jih je čakalo delo, ki so ga namenili predstavitvi dejavnosti kluba v 
preteklem letu. 
 

  
 
Predsednik kluba Mirko Ploj je pozdravil goste, ki so s svojo udeležbo dali 
poseben pomen zboru članstva. To so bili Rafael Viltužnik, pomočnik 
direktorja Policijske uprave (PU) Maribor, Tome Petreski, predstavnik IPA, 



Kluba Štajerske in kolega iz Republike Hrvaške, iz društva upokojencev 
Varaždin. Rafael Viltužnik je predstavil reorganizacijo enot PU Maribor ter 
izpostavil tradicionalno odlično sodelovanje s klubom, ki poteka na 
visokem profesionalnem nivoju. Tome Petreski je predstavil možnosti in 
oblike sodelovanja, s katerimi bi lahko še nadgradili in utrdili povezanost 
članstva obeh klubov. Zahvalo za čezmejno sodelovanje je izrekel tudi 
Bojan Sambolec, predsednik društva upokojencev organov za notranje 
zadeve Varaždin. 
 

  
 
Izvolili so organe zbora članstva, tako da je vodenje prevzelo delovno 
predsedstvo pod vodstvom Avgusta Volška.  
 

 
 
Poročilo o delu kluba v letu 2022 je podal Mirko Ploj. Povedal je, da so v 
preteklem letu organizirali in izvedli sedemnajst dogodkov, ki so jih tudi 
tekstovno in slikovno dokumentirali ter objavili na internetni strani kluba. 
Kot največji problem je izpostavil pridobivanje novih članov, saj se »mladi« 
upokojenci PU Maribor le izjemoma včlanjujejo v njihov klub. 



 
Finančno poročilo kluba je podal blagajnik Milojko Cerkovnik, prisluhnili pa 
so tudi poročilu predsednice nadzornega odbora Jasne Šetar in 
predsednika častnega razsodišča Nika Šebarta. 
 
Potrdili so program dela in finančni načrt za leto 2023. Za sodelovanje na 
letnem zboru Zveze klubov Slovenije so izvolili pet predstavnikov, ki bodo 
zastopali klub. Soglasno so sprejeli sklep o povišanju letne članarine in 
prispevka za Zvezo klubov.  
 
Po odločitvi izvršnega odbora kluba so za pomemben prispevek pri 
delovanju kluba podelili priznanje Ivici Lunežnik, Branku Dogši in Jožefu 
Grahu.  
 

   
 
Imenovani so se posebej izkazali pri izvedbi različnih oblik druženj ter 
krepitvi ugleda kluba. Sprejeli so tudi predlog, da  Zveza klubov Slovenije, 
na svoji redni letni skupščini podeli priznanje Avgustu Volšku. 
 

 



 
 
Ob zaključku zbora članstva je predsednik kluba povedal: »S ponosom 
ugotavljam, da je naša skupaj prehojena pot, pot polna uspehov in lepih 
spominov. Iskreno se vam zahvaljujem za vsa vaša dejanja in dobro voljo, 
ki ste jih s svojo osebno noto vpletli v dejavnosti kluba. Posebno zahvalo 
izrekam tudi članom izvršnega odbora kluba.  
Tudi v prihodnje bo še veliko priložnosti za prijetna druženja, izlete, 
športna in strokovna srečanja in še kaj, zato je prav, da v prihodnost zremo 
z optimizmom. Najbolj si želim, da bi ostali zdravi. Hvala vam za vašo 
pripadnost klubu. Želim si, da ostanete še naprej z nami!« 
 
Zbor so zaključili s krajšim druženjem ob kosilu, sladici in kavici. Pa tudi 
žejen ni ostal nihče. 
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